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Aan:  Wethouder mw. D. Vuulink-Imming                                                                                                                                                             

Adres: Koning Willem-Alexanderplein 1 

  6921ES Duiven 

 

Van:  SP Fractie Duiven 

Adres:  Weverstraat 21 
  6921GA Duiven 

 
Betreft: Verwijderen voetbalkooi  van der Goesstraat Duiven 
 

 

Duiven, 01-08-2014 

 

Geachte Wethouder, 

Op 22 juli jl. werden wij, de SP Fractie gemeente Duiven , via een bezorgde 

buurtbewoner geïnformeerd over het  verwijderen van de voetbalkooi in de  van 

der Goesstraat. De SP kreeg van deze buurtbewoner de nieuwsbrief onder ogen 

die door hem en andere buurtbewoners was ontvangen.  

De mededeling werd met een zekere schok ontvangen, temeer daar deze 

buurtbewoner niet op de hoogte was van de overlast die deze voetbalkooi in de 

afgelopen jaren zou hebben veroorzaakt. In de besluitvorming blijkt dat de 

"buurt" niet is meegenomen zodat het verwijderen van de voetbalkooi voor de 

meeste buurtbewoners als een donderslag bij heldere hemel kwam. Naast de 

geluidsmeting had een gedegen buurtonderzoek kunnen bijdragen aan een juist 

en breed gedragen besluit. Temeer er lessen geleerd hadden kunnen worden uit 

de ervaringen met de voetbalkooi van uit "de Nieuweling". 

En deze mening neemt de SP over want ruim een jaar geleden heeft één van 

onze raadsleden een gesprek gehad met een buurtbewoner die vertelde,  dat er 

ondanks zijn melding van overlast aan de gemeente, er geen andere 

buurtbewoners zouden hebben geklaagd. Deze inwoner vertelde gesterkt te zijn 

door de ontwikkelingen destijds rondom de voetbalkooi in "De Nieuweling" om 

een procedure te starten. 

Hierna was het stil. 



Nu wordt de SP geconfronteerd met een, voor ons,  bijna gelijke situatie als 

destijds in "De Nieuweling". En dat roept vragen op! 

 Hoe is het mogelijk dat een dergelijk probleem weer in de 

vakantieperiode tot een oplossing wordt gebracht? 

 Waarom is eerst de voetbalkooi verwijderd, namelijk op 28 juli en loopt 

de bezwaarprocedure tot 28 augustus? Vanwaar de haast? 

 DE SP wil weten welk tijdspad  er is gevolgd? 

 De SP wil weten wanneer er geklaagd is en door hoeveel verschillende 

personen? 

 DE SP wil weten waarom er geen gelijke procedure is gelopen als bij de 

voetbalkooi  in "De Nieuweling"?  

 Hoe past deze oplossing in het nieuwe denken, participatie en vooral 

wat is hierin de menselijke maat? 

 Bij een onderhoud met een klager bleek dat veel van de overlast laat in 

de avond plaatsvond, waarom is hier geen oplossing voor gezocht ? 

 Wat zijn de kosten die met deze “operatie”gemoeid zijn, onderzoek, 

nieuwsbrief, werktijd ambtenaren etc.? 

 Wat is er gedaan om de voetbalkooi te behouden? 

 Waarom is de raad tussentijds niet op de hoogte gebracht van 

onderzoeken die de gemeente blijkbaar heeft laten uitvoeren. 

 Waarom is de raad tussentijds niet op de hoogte gebracht welke 

resultaten daaruit zijn gekomen en wat daarvan mogelijk de gevolgen 

zouden kunnen zijn? 

 Uiteindelijk zijn de buurtbewoners via een brief geïnformeerd en daarna 

pas de raadsfracties? Welke keuzes liggen hieraan ten grondslag? 

Graag ontvangen wij antwoord voor de informatieavond van woensdag 27 

augustus. a.s.   

Namens de SP fractie.                                                                                                                                                    

P. Neuteboom, fractievoorzitter. 
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